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VERSLAG	COMITEVERGADERING	26	juni	2018	

	

Locatie:	Bij	Dirk	Van	Oevelen,	met	dank	aan	Dirk	en	Ria	voor	de	talrijke	en	wel	gesmaakte	spijzen.	

Aanwezig:	Fons	Verbruggen,	Dirk	Van	Oevelen,		Raymond	Aerts,		Miel	Dehaes,	Erwin	Francis,	Fernand	
Van	Eycken,	Peter	Schreurs	en	John	Coose	

Verontschuldigd:	Rik	Soete	en	Filip	Geerts	

	

Agenda	en	bespreking	

1.	Bespreking	en	goedkeuring	verslag	van	de	comitévergadering	van	13	februari	2018	

De	 punten	 vermeld	 in	 het	 verslag	 van	 13	 februari	 2018	 worden	 overlopen	 en	 het	 verslag	 wordt	
goedgekeurd.	 In	het	kader	van	de	bespreking	van	het	verslag	wordt	beslist	de	huidige	situatie	voor	
de	seniorleden	te	behouden,	d.w.z.	zij	moeten	melden	als	ze	zullen	aanwezig	zijn	op	een	vergadering	
en	moeten	zich	niet	verontschuldigen	als	ze	een	vergadering	niet	zullen	bijwonen	(dit	in	tegenstelling	
tot	wat	overeengekomen	was	tijdens	de	comitévergadering	van	13	februari).					

	

2.	Verslag	en	terugblik	op	clubjaar	2017-2018	door	de	huidige	comitéleden	en	DAG-voorzitter	John,	
met	eventueel	wijze	raad	voor	hun	opvolgers	

John	komt	het	eerst	aan	het	woord.	Vermits	hij	zichzelf	opvolgt,	moet	hij	uiteraard	geen	wijze	raad	
geven.	Hij	dankt	iedereen	voor	de	vriendschap	die	hij	heeft	mogen	ervaren.	Het	voorbije	clubjaar	is	
publicitair	 gesproken	 gunstig	 geweest.	 Wij	 zijn	 in	 de	 pers	 geweest	 zowel	 ter	 gelegenheid	 van	 de	
overhandiging	van	het	AED-toestel	aan	de	stad	Leuven	als	ter	gelegenheid	van	de	overhandiging	van	
de	DAG-cheque	aan	AKABE.	Het	feit	dat	die	persberichten	ook	gelezen	worden,	blijkt	uit	de	toename	
van	het	aantal	aanvragen	om	sponsoring,	maar	helaas	niet	uit	de	toename	van	het	aantal	leden.	

Wij	zullen	niet	meer	deelnemen	aan	Levensloop.	De	 inspanningen	staan	 immers	niet	 in	verhouding	
tot	de	participatiegraad	van	de	club.	Wel	zullen	wij	nog	het	jaarlijkse	bedrag	van	300	€	storten	voor	
reclame	op	de	T-shirts.	Voor	dat	vrij	 luttele	bedrag	blijkt	onze	naam	immers	centraal	op	de	T-shirts	
voor	te	komen,	wat	een	goede	zichtbaarheid	oplevert.	

John	 gaat	 met	 André	 Van	 Steen	 ook	 nog	 eens	 bekijken	 welke	 alternatieven	 wij	 hebben	 voor	 de	
organisatie	 van	 een	 toneelavond	 met	 kaas	 een	 wijn.	 Onze	 voorgaande	 ervaringen	 met	 de	
Reynaertghesellen	waren	niet	onverdeeld	positief.	Er	wordt	daarvoor	verwezen	naar	het	verslag	van	
de	 vorige	 comitévergadering.	 Raymond	 verwijst	 ook	 naar	 de	 culinaire	 wandeling	 van	 FOC	 Sint-
Truiden	waaraan	hij	heeft	deelgenomen	en	die	heel	wat	sponsorgeld	moet	hebben	opgebracht,	zoals	
blijkt	uit	het	sponsorboekje.	Dat	is	te	bekijken.	Het	vereist	alleszins	veel	organisatie	en	het	vinden	van	
sponsors.	

Volgend	 jaar	 steunen	 wij	 opnieuw	 AKABE	 en	 geen	 ander	 project.	 John	 zal	 over	 dit	 alles	 verder	
toelichting	geven	tijdens	de	vergadering	met	machtsoverdracht.	

Fernand	geeft	een	overzicht	van	de	rekeningen,	die	eruit	zien	als	volgt:	

DAG	(zichtrekening):		 		5.217,78	€	
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DAG	(spaarrekening):	 10.185,91	€	

Club	(zichtrekening):	 		4.509,18	€	

Club	(spaarrekening):	 						98,69	€	

Kas:	(zie	verslag	SV	925)	

Hij	geeft	daarbij	de	nodige	uitleg	en	wijst	op	het	 feit	dat	de	DAG	beschikt	over	een	ruim	saldo	dat	
meer	bedraagt	dan	de	gemiddelde	sponsoring	tijdens	een	clubjaar.		

Miel	 vertelt	 dat	 hij	 de	 naamplaatjes	 een	 kleine	 maand	 geleden	 heeft	 besteld	 en	 dat	 die	 worden	
verwacht	vóór	de	machtsoverdracht.	Ideaal	gesproken	worden	de	ontbrekende	naamplaatjes	aan	de	
colliers	gehecht	vóór	de	overhandiging	van	de	colliers	aan	de	opvolgers	tijdens	de	vergadering	met	
machtsoverdracht,	maar	het	is	niet	zeker	of	dat	zal	lukken	omdat	er	nogal	veel	naamplaatjes	moeten	
worden	toegevoegd.	

Miel	 vertelt	 ook	 –	 en	 dat	 is	 meteen	 een	 goede	 raad	 aan	 zijn	 opvolger	 –	 dat	 de	 functie	 van	
protocolchef	 moeilijker	 is	 dan	 aanvankelijk	 gedacht.	 Het	 is	 inderdaad	 een	 functie	 met	 veel	
verantwoordelijkheid	en	met	financiële	consequenties.		

Miel	heeft	ook	de	gong	gepoetst.	

Uw	dienaar,	die	veel	heeft	gehoord,	gezien,	geschreven	en	gezwegen,	heeft	weinig	te	vertellen	en	al	
zeker	 niet	 veel	 raad	 te	 geven	 aan	 een	 routinier-secretaris	 als	Miel.	 Een	 goede	 raad	 is	 wel	 dat	 de	
verslagen	best	opgeleukt	worden	met	foto’s.	Dat	leest	aangenamer.	Fons	drukt	Dirk	ook	op	het	hart	
de	 slides	 van	de	Powerpointpresentaties	 van	de	 sprekers	 te	 vragen,	 kwestie	 van	de	 secretaris	niet	
voor	een	onmogelijke	opdracht	 te	plaatsen.	Miel	vertelt	dat	alle	 leden	van	het	districtsbestuur	alle	
clubverslagen	 lezen	 (d.i.	 48	 x	 2	 =	 96	 verslagen	 per	maand!),	 kwestie	 van	 te	weten	wat	 binnen	 de	
clubs	leeft.	

Fons	vertelt	dat	hij	er	niet	ontevreden	over	is	dat	het	clubjaar	bijna	gedaan	is.	Hij	heeft	zijn	functie	
weliswaar	met	veel	enthousiasme	en	naar	best	vermogen	uitgevoerd	(wij	zijn	allemaal	van	oordeel	
dat	 hij	 dat	 schitterend	heeft	 gedaan),	maar	 er	 bestond	wel	 een	 constante	 zorg	 dat	 alles	 goed	 zou	
verlopen	(activiteiten,	sprekers	..).	Fons	raadt	Dirk	nog	aan	steeds	de	gsm-nummers	van	de	sprekers	
te	vragen,	kwestie	van	hen	in	geval	van	nood	te	kunnen	contacteren	(bv.	niet	tijdig	aanwezig).	

Verder	 wordt	 ook	 de	 praktische	 overdracht	 van	 de	 bankverrichtingen	 en	 het	 toezicht	 daarop	
besproken.	Wij	onthouden	in	financieel	opzicht	dat	de	ledenbijdragen	voor	FOI	behouden	blijven	op	
75	€,	maar	dat	de	bijdragen	voor	het	district	stijgen	van	60	€	naar	75	€.	Eveneens	belangwekkend	is	
dat	de	prijs	van	de	maaltijden	in	de	Faculty	Club	behouden	blijven	op	50	€,	maar	dat	zij	(zoals	ook	nu	
reeds)	60	€	bedragen	voor	de	nieuwjaarsvergadering	en	de	machtsoverdracht	(in	welk	geval	er	een	
meer	uitgebreide	receptie	met	hapjes	is).	

	

3.	Voorbereiding	vergadering	26/06/2018	-	machtsoverdracht	

Gelet	op	de	uitgebreidere	receptie	waarvan	zojuist	sprake,	begint	de	vergadering	van	29	juni	a.s.	niet	
om	20	uur,	maar	om	19.30	uur.	Er	zal	geen	groepsfoto	worden	genomen,	aangezien	dit	vorig	jaar	pas	
is	gebeurd.	Evenmin	zullen	er	fooien	worden	uitgereikt	aan	de	kelners.	Dat	mag	niet	van	de	Faculty	
Club	 (temeer	daar	niet	steeds	dezelfde	kelners	ons	bedienen).	De	 jarige	dames	zullen	daarentegen	
wel	in	de	bloemetjes	worden	gezet.	
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De	verslagen	van	bezoeken	en	activiteiten	worden	gepland	na	het	voorgerecht.	Na	het	hoofdgerecht		
beginnen	 we	 aan	 de	 procedure	 van	 de	 machtsoverdracht.	 Vóór	 het	 dessert	 komen	 de	
commissieleden	of	–voorzitters	aan	het	woord	over	het	voorbije	clubjaar.	Dit	zijn:	

- Luc	Cappaert	voor	interne	zaken,	

- André	Van	Steen	(deze	valt	echter	weg	wegens	niet	aanwezig)	voor	externe	zaken,	

- Peter	Schreurs	voor	expansie,	

- Jan	Teerlinck	voor	de	website,	

- Danny	Forier	voor	het	toezicht,	

- John	Coose	voor	DAG.	

Na	het	dessert	wordt	vervolgd	met	de	verslagen	over	het	voorbije	clubjaar	van:	

- Protocolchef	Miel	Dehaes,	die	vervolgens	zijn	functie	en	collier	overdraagt	aan	Rik	Soete	die	
deze	functie	onmiddellijk	overneemt,	

- Secretaris	Erwin	Francis,	die	ook	de	uitslag	van	de	beker	Jan	Van	Hooghten	zal	bekend	maken	
en	deze	beker	in	afwezigheid	van	onze	erevoorzitter	zal	uitreiken,	waarop	hij	zijn	functie	en	
collier	overdraagt	aan	Miel	Dehaes,	

- Penningmeester	 Fernand	 Van	 Eycken,	 die	 vervolgens	 zijn	 functie	 en	 collier	 overdraagt	 aan	
Peter	Schreurs,	

- Voorzitter	 Fons	 Verbruggen,	 die	 vervolgens	 zijn	 functie	 en	 collier	 overdraagt	 aan	 Dirk	 Van	
Oevelen,	

- De	nieuwe	voorzitter	Dirk	Van	Oevelen,	die	zijn	programma	voorstelt,	

- De	nieuwe	protocolchef	Rik	Soete,	die	het	jaar	afsluit.	

	

4.	Samenstelling	erecomité	

De	voorzitter-elect	en	secretaris-elect	leggen	met	geheime	opschriftstelling	het	erecomité	vast.	

	

5.	Varia	

Op	vraag	van	Dirk	worden	nog	enkele	varia	besproken,	waaronder:	

- Miel	geeft	de	gegevens	van	het	nieuwe	comité	door	aan	het	district	en	de	FOI,	

- De	 tafelschikking	 tijdens	 de	 machtsoverdracht	 wordt	 besproken	 (bv.	 de	 functies	 oud	 en	
nieuw	 in	 het	 comité	 aan	 dezelfde	 tafel	 tegenover	 elkaar,	 de	 uittredende	 comitéleden	 aan	
dezelfde	tafel	als	de	voorzitter,	een	en	ander	onder	voorbehoud	van	beschikbare	plaatsen)	

- Accessoires	dienen	van	bezitter	te	wisselen:	

o Fernand	geeft	de	(vele)	fanions	van	FOC	Leuven	die	hij	nog	heeft	aan	Miel,	
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o Fons	geeft	de	koperen	“Lassaut”-plaat	aan	Dirk	(wij	mogen	die	niet	ophangen	een	de	
Faculty	Club),	

o De	vlag	bevindt	zich	vermoedelijk	bij	Danny,	dat	wordt	nog	eens	nagekeken,	

o De	banners	en	beachvlaggen	gaan	over	van	Miel/John	naar	Rik,	

o De	naamkaartjes	gaan	over	van	Miel	naar	Rik,	

o Uw	dienaar	heeft	in	de	loop	van	het	jaar	nog	een	heleboel	briefpapier	ontvangen	van	
Marc	Derveaux.	 Indien	dat	nog	 in	natura	aanwezig	 is	 (wat	niet	 vaststaat),	 gaat	het	
over	naar	Miel,	

- De	Who	is	Who	zal	klaar	zijn	tegen	de	eerste	vergadering	op	3	september	aanstaande,	

- De	aankoop	van	een	beachvlag	op	naam	van	de	club	wordt	overwogen.	Deze	kan	dan	paar	
vormen	 met	 de	 vlag	 op	 naam	 van	 FOI	 die	 we	 reeds	 in	 ons	 bezit	 hebben	 (voor	 o.a.	 DAG	
activiteiten).	

***	

Na	al	die	noeste	arbeid,	rijden	wij	om	iets	na	23	uur	moe	maar	wel	voldaan	naar	huis.	

	

26/06/2018	

Erwin	Francis,	secretaris	

	


